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Protokół  nr  XLI / 14 
z sesji Rady Gminy Brody 

z dnia  17.10.2014r. 
 
 

Ad. 1. Otwarcie obrad XLI Sesji Rady Gminy Brody. 
 

O godz. 9
05 

 Przewodniczący  Rady  p. Marek Tracz  otworzył  obrady XLI  sesji Rady Gminy Brody  ,  
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
Na  15 radnych -  obecnych było 11. 
Radni: E. Ginibor,  T. Kowalczuk, Z. Bejnarowicz, L. Kossak  usprawiedliwili swoją nieobecność. 

Przewodniczący Rady  spytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Pani Sekretarz  proponuje wnieść projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w Zasiekach. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie do porządku obrad powyższej uchwały. 
Za  - głosowali wszyscy radni..   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku obrad. 
Za – głosowali wszyscy radni. 
 
Ad  2. Przyjęcie protokołu z  XLI  sesji 

Przewodniczący Rady - w protokole nie ma jego wypowiedzi, że dokument, który przedstawiła  
p. Anna Dziadek jest stary, z 2013r. i dotyczy informacji za 2012r.nie może się odnosić do 
teraźniejszości. 
Przewodniczący spytał  kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej sesji. 
Za – głosowało 10 radnych, 1  osoba wstrzymała się od głosu. 

3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

Wójt informację dostarczył radnym w materiałach sesyjnych. 
Uzupełnił swoją informację  o działania bieżące. 
W dniach 14 i 15 października uczestniczył w międzynarodowej konferencji „Projekt parków łużyckich”  
Wygłosił  tam referat dot. korzyści dla gminy wynikające z przynależności do Europejskiego Związku 
Parków Łużyckich oraz o seminariach parkowych, które były u nas realizowane. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady i Przewodniczących komisji o działaniach podejmowa-  

    nych w  okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady  
-  brał udział w posiedzeniu komisji Mienia Komunalnego, komisji Budżetu,  
-  przygotował dzisiejszą sesję. 

J. Falkiewicz -  komisja Oświaty obradowała 9.10.2014r.  
Głównym tematem była  działalność placówek oświatowych,  oraz sprawy bieżące. 

M. Kowalski – Komisja Mienia Komunalnego miała spotkanie  7.10.2014r. na którym: 
-  rozpatrzono skargę na Wójta, W uzasadnieniu wskazano na to, że uchwała była podjęta w ubiegłym 
   roku i nikt nie miał zastrzeżeń. Wójt realizował uchwałę Rady. W związku z tym uznano skargę za 
   bezzasadną. 
- analizowano projekty uchwał 
- zajęto się stanem cmentarzy komunalnych 
- zapoznano się ze stanem inwestycji gminnych 

T. Żychliński – komisja Budżetu w dniu 6.10.2014r. rozpatrzyła skargę na Wójta. analizowała zmiany 
w budżecie, które zaopiniowano negatywnie ( ale nie jednogłośnie). 

W. Drobek –komisja Rewizyjna w dniu 3.10.2014r. analizowała temat remontu budynku gminy, 
zmiany w budżecie , rozpatrzyli skargę na Wójta i uznali ją za bezzasadną. 

5. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2013-2014. 

Dyrektor Szkoły p. Barbara Czahajda  omówiła informację dot funkcjonowania  Zespołu Szkół. 
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Dokładne dane radni otrzymali na piśmie w materiałach sesyjnych. 

Przewodnicząca Komisji oświaty p. Jadwiga Falkiewicz odczytała  komentarz do informacji 
sporządzony przez poprzedniego Dyrektora p. Mieczysława Żmijowskiego. 

Przewodniczący Rady -  jest problem z finansowaniem inwestycji  Odnośnie remontu budynku 
rozmawiał o tym z Dyrektorem. Okazało się, że dokumenty, które są sporządzone na koszt szkoły   
zostały przekazane do U,G  i przez 3 miesiące nikt się tym nie zajął. Nie całkiem jest tak jak  napisał  
p. Dyrektor. 

T.Żychliński – na drogę były przeznaczone środki w projekcie budżetu lecz część radnych przesunęła 
je na inne miejsce. 

M. Żmijowski – na drogę i parking za pierwszym razem, kiedy transakcja miała być realizowana   
rada utrąciła ten pomysł. Kolejnym  razem, kiedy Wójt na zakończenie roku szkolnego powiedział jak 
bardzo zaawansowane są decyzje i że właściwie w wakacje droga może być wykonana – znowu rada 
Gminy zablokowała. 
Fakt jest taki, że nie zapewniono  uczniom bezpieczeństwa. Wskutek  marnotrawienia energii radnych, 
marnotrawienia czasu, niewiele z tego wynika.  Potrzeba ogrodzenia szkoły wynika z zaleceń 
pokontrolnych  Kuratora Oświaty. Ogrodzenie mają zakupione, jest tylko kwestia założenia, nie mają 
na to środków. Od ulicy mieli zalecenie od Konserwatora Zabytków.  Należało odnowić stare  
ogrodzenie, a to będzie więcej kosztowało. Ustalono na komisji, że może zabraknąć środków i pewne 
przesunięcie należy zrobić. 
Udało się zrobić plac zabaw.  
Podziękował p. Wójtowi za zaangażowanie oraz części   radnych m. innymi p J. Łanickiej,  
p. J. Falkiewicz. 

Przewodniczący Rady – bardzo ważna jest szkoła, ale są i inne miejscowości, które mają potrzeby 
finansowe. O ogrodzeniu szkoły dowiedzieli się w trakcie  realizacji. Taki odcinek renowacji 
ogrodzenia jest ogromnie drogi. 

Dyrektor Przedszkola p. Grażyna Kaczmarczyk omówiła najważniejsze zagadnienia. Radni otrzymali 
informację na piśmie. 

Przewodniczący Rady spytał, co z remontem budynku w Bieczu  i Brodach, oraz z kominem w 
Brodach? 

Pani Dyrektor stwierdziła, że na remont komina znalazła środki w  budżecie przedszkola. Jednak 
zainstalowanie komina wymaga pozwoleń, należy zebrać odpowiednią dokumentację. 
 
Dyrektor Biblioteki p. Małgorzata Włodarkiewicz przedstawiła informację dot działalności Biblioteki w 
Brodach i Bieczu. 
 
6. Informacja dot. analizy oświadczeń majątkowych. 

 
Informację złożył Przewodniczący Rady. Oświadczenia majątkowe za 2013r.  w terminie złożyło 12 
radnych, 3 osoby  złożyły  po terminie. Informacji z Urzędu Skarbowego z Żar jeszcze nie otrzymał. 
Na dzień dzisiejszy  2 osoby nie złożyły oświadczeń majątkowych ( na koniec kadencji), wobec czego 
nie otrzymają diety. 

Wójt odczytał informację, którą radnym złożył na piśmie. 
 

7. Realizacja ustawy śmieciowej. 

 

Informację  przedstawiła  p. Justyna Faber pracownik U.G. 
Aby rozpropagować system segregacji śmieci przekazano ulotki dla mieszkańców, przeprowadzane 
są kampanie w szkołach. Po zbiórce odpadów wielkogabarytowych zostało wiele śmieci, które należy 
umieścić w PSZOK. Mieszkańcy  wystawiali śmieci nie kwalifikujące się do odbioru przez te firmy. 
Teraz te śmieci gmina musi przewieźć na PSZOK, a to są koszty. 

Przewodniczący Rady spytał jakie są zasady składowania opon na PSZOK. 

J. Faber udzieliła odpowiedzi. 
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Przewodniczący Rady prosił o zmianę w porządku obrad i przed pkt 8 wysłuchać mieszkankę gminy, 
która przyszła z dzieckiem i chce przedstawić swoją prośbę. 

Radni wyrazili na to zgodę. 

Pani Agnieszka Porzuckowiak  zwróciła się z prośbą  o przyznanie jej lokalu socjalnego, ponieważ z 
dniem 20.10.2014r.będzie osobą bezdomną. Wójt powiedział, że jest w ośrodku zdrowia mieszkanie, 
ale koszt wynajmu ok. 1 tys. zł., a ona może płacić tylko 500 zl. Wójt zaoferował klitkę bez warunków 
do mieszkania, nie było mowy o tym, że jej to wyremontuje lub jakoś pomoże. Ją nie stać na remont. 
Ma 3 dzieci, nie ma rodziny. GOPS zaproponował jej pobyt w „Domu samotnej matki” na okres 3 
miesięcy za kwotę 1.400 zł. miesięcznie, którą zapłaci GOPS Jeżeli  Wójt nie pomoże, to  zostanie 
bez dachu nad głową. 

Przewodniczący Rady spytał kierownika ZGKiM czy naprawdę koszt wynajmu w ośrodku zdrowia 
jest taki duży? 

Kierownik odpowiedział, że tak, tam jest centralne ogrzewanie do tego dojdą ścieki, woda, prąd. 

Wójt – pani oznajmiła, że  do 20.10.2014r. musi opuścić mieszkanie. Powiedziała, że przyjmie nawet 
1 pokój. Wójt powiedział, że jedynym wolnym lokalem jakim dysponuje gmina jest lokal nad ośrodkiem 
zdrowia, ale czynsz jest bardzo wysoki czy będzie w stanie ponosić takie koszty. Pani Porzuckowiak 
oświadczyła, że jest sama z 3 dzieci i nie będzie mogła sobie poradzić, chce, by zwolnić ją z czynszu. 
Odpowiedział, że  nie może tego zrobić, ponieważ  będzie to precedens, zgłoszą się również inne 
osoby i też będą chciały zwolnienia z czynszu.. Zaproponował lokal po p. Zimoląg, jeżeli pani pasuje, 
to możemy na okres przejściowy go udostępnić. Na co pani odpowiedziała, „ a pan Wosik sam 
mieszka na iluś tam m

2
 , dlaczego jego tam nie damy a jej go przydzielimy”. Wójt wyjaśnił, że p. Wosik 

jest tam zameldowany i pewnych rzeczy od strony prawnej gmina nie może komukolwiek narzucać. 
Po kilku dniach Pani przyszła ponownie z pytaniem, kiedy będzie mogła dostać klucze do tego 
mieszkania..  Wójt odpowiedział, że Kierownik ZGKiM miał sprawdzić stan tego mieszkania  Skierował 
panią do ZGKiM po odbiór kluczy. 
Z tego, co się później dowiedział, to ta pani stwierdziła, że Wójt jej powiedział, że może iść nawet pod 
most Wójt oświadcza, że  tego nie powiedział, jest to nieprawda.  

Pani Porzuckowiak  stwierdziła, że dwa lata temu jak przyszła do Wójta , była zdesperowana spytała, 
co by Wójt zrobił , Wójt ma swój dom, czy nie obchodzi go, że będą na ulicy? Wójt odpowiedział, że 
nie obchodzi go. 

Wójt ponownie stwierdził, że tak nie powiedział. Robienie mu zarzutów, że ma dom i dzieci to  nie tak, 
ma to w wyniku ciężkiej pracy i nie widzi powodu, by się tego wstydzić. Jak miał problemy z 
mieszkaniem, to z 2 dzieci i żoną przeprowadzili się do malutkiego mieszkanka 15-16 m

2
 .Należy mieć 

trochę odpowiedzialności za dzieci , a  nie liczyć tylko na to, że ktoś za mnie tą sprawę załatwi. 

Przewodniczący Rady  - z tego co wie, OPS proponował pobyt w Domu samotnej matki. Czy nie 
lepiej wynająć mieszkanie w ośrodku zdrowia. Część zapłaci GOPS a drugą część ta pani. 

Wójt – spotka się po sesji i wspólnie z kierownikiem ZGKiM oraz Kierownik GOPS  znajdą sposób na 
rozwiązanie sprawy. 

8. Stan przygotowania cmentarzy do święta „Wszystkich Świętych” 

Kierownik  ZGKiM stwierdził, że rozpoczęli przygotowania cmentarzy do święta . Na cmentarzach 
rozpoczną się koszenia, w Brodach dostawią dodatkowe kubły na śmieci, uprzątną boksy na śmieci. 
Na cmentarzu w Kole boksy na śmieci zapełnione są  nieczystościami, które powinny być wywiezione 
na PSZOK. Na zebraniach wiejskich radni, sołtysi powinni informować mieszkańców, że tak nie wolno 
robić, od tego jest PSZOK. 

M. Kowalski spytał czy coś zrobiono z ogrodzeniem cmentarza w Zasiekach. 

Kierownik ZGKiM odpowiedział, że pan Z. Bejnarowicz podjął się wykorzystania siatki leśnej do 
odgrodzenia części nowej od starej cmentarza. 
Kierownik chciał to zrobić inaczej – zaplanować środki i wykonać to  porządnie. Ktoś jednak chciał, by 
to było wykonane już, więc jest siatka leśna. 

Przewodniczący Rady spytał czy za wjazd na cmentarz płacą również mieszkańcy 

Kierownik odpowiedział, że generalnie  opłaty pobiera się od wszystkich ale tak naprawdę to płacą 
tylko firmy. 
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9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

     a/ rozpatrzenie skargi na działalność Wójta 

Przewodniczący Rady – wszystkie komisje  analizowały skargę i uznały ją za bezzasadną. 

Pani Sekretarz odczytała uzasadnienie do uchwały. 

Wobec tego Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały uznającą skargę za bezzasadną i prosił o 
jej  przegłosowanie  
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie ( 11).   

     b/ ustalenia stawek podatku od nieruchomości w  2015r. 

Przewodniczący Rady- nie ma jeszcze ceny żyta , te stawki zostaną przyjęte na najbliższej sesji. 
Odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

     c/ ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych, wychowaw- 
         czych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowawcami albo  
         na ich rzecz dla pedagogów, psychologów i logopedów oraz nauczycieli realizujących etat 
        łączony. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (11). 

     d/ zmiany uchwały budżetowej na 2014r. 

Pani Skarbnik prosiła o dokonanie  poprawek w projekcie, który otrzymali radni wcześniej : 

- § 1 pkt 2 lit a ma być 10.044.064,69 zł. 

- § 1 pkt 2 lit. B ma być 3.136.601,61 zł. 
- do zał. nr 2 w rozdz. 75023 § 6058 ma być § 6059 
Pozostałe zmiany przedstawiła na komisjach oraz na poprzedniej sesji. 
Zmiany powodują zmniejszenie deficytu o ponad 2 mln. zł., zmniejsza się przychody budżetu. 
Kontrowersyjna jest zmiana dot. zwiększenia wydatków związanych z remontem budynku Urzędu oraz 
zaciągnięcie kredytu. Mieścimy się w planowanym deficycie. 

Przewodniczący Rady spytał czy te roboty  zostały wcześniej zlecone i na jakim są etapie. 

Wójt odpowiedział, że tak , wg logiki należało je wykonać. Bez tych  prac nie można by było  dalej 
kontynuować remontu. Prace są na ukończeniu. Chcemy, by na wybory był gotowy chociaż 1 lokal na 
dole.  

Przewodniczący Rady – czy były podpisane umowy. 

Wójt nie było żadnych umów, na które  nie mieli środków. 
Na komisji Rewizyjnej były zaproszone osoby oraz  ekspert, który nie  stwierdził uchybień.  
 
Przewodniczący Rady – w § 710 nie widzi kwoty na studium. 
Wnioskuje o wprowadzenie kwoty 260 tys. zł. na plany zagospodarowania przestrzennego. 
Prosił radnych o przegłosowanie. 
Za – głosowało 6 radnych, 3 było przeciwnych, 2 wstrzymało się od głosu. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że zwiększą się wydatki bieżące i kredyt. 

J. Falkiewicz – spytała po co te środki zostawiać, jeżeli w tym roku się tego nie zrealizuje. 

Przewodniczący Rady uważa, że należy rozpocząć procedurę. 

Pani Skarbnik – jeżeli zwiększamy deficyt pożyczki i przychodu to należy zmniejszać wydatki bieżące 
a o tym nikt na komisjach nie wspominał. 

Przewodniczący Rady - oni pozostawiają  środki takie jakie były planowane na początek roku. 
 
Przewodniczący Rady  przedstawił oświadczenie pięciu radnych w sprawie remontu budynku Urzędu 
Gminy. 

Radna J. Łanicka również złożyła oświadczenie w powyższej sprawie  podpisane przez pięciu 
radnych. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały z proponowanymi poprawkami. 
Za podjęciem uchwały głosowało 5 radnych, 6 wstrzymało się od głosu. 

     e/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brody na lata 2014 – 2028. 

Pani Skarbnik musi dostosować załącznik nr 1 do propozycji zmian. 

Wójt przypomniał, że WPF jest integralną częścią uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady spytał czy radni akceptują WPF po zmianach jakie są w uchwale budżetowej. 
Spytał kto jest za zmianami w zał. nr 1 
Za - głosowało 9 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

      f/ zbycia nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy Brody w drodze przetargu 
         ustnego nieograniczonego 

M. Kowalski spytał czy przetarg na budynek i garaże będzie oddzielny czy razem. 

Pani Sekretarz stwierdziła, że będzie sprzedawane oddzielnie. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 11). 

10. Interpelacje i zapytania radnych 

B. Bawtro – rodzice dzieci uczęszczających do szkoły są zaniepokojeni tym, że w związku z tym, że 
w szkole jest Urząd Gminy,  na podwórku szkolnym jest wzmożony ruch samochodów  i może dojść 
do wypadku. 
Proponuje zrobić wjazd na parking od strony drogi, która miała być budowana a ten wjazd zamknąć. 

M. Maszkowski – była propozycja komisji oświaty,  by postawić znak zakazu wjazdu dalej niż 30 m od 
bramy. Ograniczyć wjazd pod samą szkołę. 

Przewodniczący Rady prosi o złożenie interpelacji w tej sprawie, i będzie to rozpatrzone. Z tego co 
wie to zarządza szkołą pani Dyrektor i ewentualnie może to być kwestia rozmowy z Wójtem , 
ponieważ z tego korzystają również pracownicy urzędu. i gdzieś samochody muszą trzymać. 
Uważa, że jest to kwestia ustaleń Wójta z Pani Dyrektor . 

B. Bawtro – wypowiedział się  w sprawie lokalu dla p. Porzuckowiak. Jeżeli gmina wydała w ub. roku 
50 tys. na psy w schronisku, to  tym bardziej należy pomóc tej pani z trójką dzieci.   Może ograniczyć 
wydatki na rozrywki integracyjne i zafundować tej pani roczny pobyt w lokalu  ośrodku zdrowia.. 
Stawia wniosek by okazać miłosierdzie dla tej rodziny. 

Wójt – gmina wydaje pieniądze na psy ale również na dzieci,  np. dzieci umieszczone  w tzw. pieczy 
zastępczej Koszt utrzymania takich dzieci wynosi rocznie ok. 20 tys. zł. 
 
M. Maszkowski spytał panią Dyrektor Szkoły ile  dzieci  wraca późniejszym kursem do domów. 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że niektóre dzieci uczęszczają na zajęcia i wtedy wracają później. 

M. Kowalski poruszył sprawę dowozu uczennicy niepełnosprawnej.  
Dziecko jest dowożone z przystanku, natomiast opiekunowie wnioskują, by autobus podjeżdżał pod 
dom. Proszą również dla niej o opiekuna   

Wójt – został opracowany regulamin dowozu dzieci do szkół, zgodnie z którym dzieci wysiadają na 
określonych przystankach. Wg zaleceń lekarzy ta dziewczynka  powinna jak najwięcej chodzić. 
Zapisana nawet jest na kółko taneczne. W autobusie jest platforma na wózek inwalidzki. 
Kto będzie odpowiadał jak na tej trasie zdarzy się wypadek, co robi kierowca na nie wyznaczonej 
trasie, która nie jest ubezpieczona. 
Opiekuna w szkole zatrudnia się jako pomoc dla nauczyciela nie dla jednego dziecka  lecz do 
wszystkich dzieci. 

Dyrektor szkoły p. B. Czahajda  poinformowała co zrobiono w tej sprawie. 
Klasę w której jest ta dziewczynka przeniesiono na parter, obniżono umywalki,  
Dziecko korzysta z dodatkowych zajęć szkolnych, ma zwrot za zakup podręczników. 
W orzeczeniu nic nie jest napisane, że  autobus powinien podjeżdżać pod dom. 
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Wójt poinformował, że Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego przydzielił dotacji na remont pałacu 
Bruhl. 

Przewodniczący Rady  zwrócił się do kierownika ZGKiM.. Kierownik miał zakupić pług do 
odśnieżania, Na komisji Mienia Komunalnego było pytanie do kierownika  czy ZGKiM  będzie 
odśnieżał drogi we wszystkich miejscowościach – kierownik się zawahał i stwierdził, że nie wie czy to 
będzie robił.  
Prosi kierownika o odpowiedź czy wszystkie miejscowości będą przez nich obsługiwane, czy będą 
musieli sami to robić. 

Kierownik – nikt nie jest w stanie  powiedzieć co będzie zimą.  Pług  został zakupiony. Dróg jest 
wiele, odległości duże.  Ciągnik wykonuje usługi wywozu nieczystości płynnych. Ma wątpliwości czy 
będzie w stanie wykonywać usługi i odśnieżać, ma do tego tylko jeden ciągnik. 
Może robić tylko część  tych usług. Przy intensywnych opadach może  nie zdążyć odśnieżyć  
wszystkich dróg w gminie w ciągu jednego dnia. 

Przewodniczący  Rady  spytał ile kursów robi dziennie beczka. 

Kierownik odpowiedział, że różnie, średnio 3-4 kursy , czasami  robi 5-6 kursów , są to głównie długie 
odcinki ( Zasieki, Brożek).                          

Przewodniczący  Rady  czyli czasowo widać, że nie da rady, kupujemy coś, co może leżeć w 
magazynie.  

Kierownik uważa, że zakład będzie robił tyle ule będzie w stanie wykonać . 

Przewodniczący  Rady  -  zwracał się do  Z-cy Wójta  o wycięcie  krzaków przy drodze z Kumiałtowic 
do  Wielotowa  Mają osobę, która wykonuje prace tzw pięciodniówki , ale ta pani sobie nie poradzi..  

Wójt przyznał się, że podjął decyzję  o adaptacji strychu i może ponieść wszelkie konsekwencje.  
Uważa, że czasami trzeba podjąć decyzję kłopotliwą nawet narażającą go osobiście na pewne 
nieprzyjemności czy niedogodności czy też nawet na pociągnięcie do odpowiedzialności .  
Wie, że gdyby nie podjął tej decyzji, gdybyśmy tego  nie dokonali , to po kilku latach  urząd wyglądał 
by tak jak wyglądał czyli reklama z lat 70-80. Nie może się zgodzić z tym, że ze względu na 
wydatkowanie dodatkowych środków nasza gmina nie będzie mogła w przyszłości realizować 
następnych zadań. Pragnie podkreślić, że nasza kumulacja zobowiązań w roku 2015 nie będzie 
wynikała z tego, że musimy wziąć dodatkowy kredyt na remont budynku Urzędu Gminy, to jest raptem 
400 tys.zł.  Pragnie podkreślić, że ponad połowa kwoty zaciągniętych pożyczek i kredytów  w roku 
2010 była na zadania inwestycyjne: na budowę sieci wod. kan. w J.Wysokich. Dodatkowe 
zobowiązania zaciągnięte  były systematycznie w następnych latach ale to też nie były pieniądze, 
które zostały „przejedzone”, zostały wykonane 2 stacje uzdatniania wody, sieć wodno - kanalizacyjna, 
w Nabłociu, Janiszowicach, Zasiekach, Brożku, sieć wodociągowa w Mariance, budowa ścieżki 
rowerowej  
To nie remont Urzędu Gminy spowoduje, że nie będziemy robić innej inwestycji , będziemy robić,  ale 
skromnie. 
Chciałby podkreślić, że z  funduszu  sołeckiego 59 tys. zł. przeznaczone jest na  imprezy integracyjne, 
czyli prawie ¼ środków sołeckich przejadamy. To jest konkretna kwota za którą można np. zrobić 
remont świetlicy.. 
 
11. Wolne wnioski.   

Nikt nie zgłaszał wniosków. 

 

Ad  12. Zamknięcie obrad Sesji. 
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 Przewodniczący Rady p. Marek Tracz zamknął obrady XLI Sesji Rady Gminy Brody. 

 
Protokołowała 

Mirosława Dudziak 

 

 


